
1. Benvinguda i presentació de l’AFA

El tresorer de l’AFA de l’Escola Bellpuig, Jordi Solà, dona la benvinguda a les
persones assistents i fa una breu explicació sobre els motius i l’ordre previst de
la reunió. 
La presidenta de l’AFA Nadina Urgell pren la paraula i fa una breu presentació
als assistents sobre  la nova junta de l’AFA aprovada fa un mes i  mig i les
intencions per al curs 22-23.

2. Presentació Estat de comptes 2022

Jordi Solà, tresorer, presenta quin és el balanç d’ingressos i despeses de l’any
2022 de l’AFA Bellpuig. Es recorda als associats que els comptes i pressupostos
es tanquen anualment, que funcionen per any comptable, és a dir, any 2022,
cosa que no es correspón amb el calendari escolar on es mescla 22 i 23. En
conseqüència es fa balanç tenint en compte algunes partides que formen part
del curs 21-22 (concretament des de gener de 2022 en endavant).

En conclusió es presenta un remanent  total  aproximat de 22.000€, el qual es
justifica pel fet que moltes comissions van aturar els projectes previstos degut a
l’anunci del tancament del Col·legi del Roser i el desconcert que això va generar
respecte el futur pròxim de l’escola Bellpuig. Per tant, gran part del pressupost
2022 no es va executar.

3. Presentació Pressupost 2023

A continuació es presenta el pressupost per l’any 2023; es reassignen de nou
les  partides  comunes  de  cada  any;  despeses  de  gestió,  samarretes,
dessuadores, material d’oficina, comiats de sisè, festes, camí escolar, bus bici i
despeses  per  l’escola  (llibres  biblioteca,  professorat  auxiliar,  agendes,
manteniment, material divers, etc) i finalment s’assignen una part dels diners a
cada un dels projectes que ara tornen a estar en actiu, com són Projecte Pati,
Projecte  Biblioteca,  Aula  STEAM,  Fons  Social  per  a  famílies  en  situació
vulnerable, Revestiment acústic antireberveració de l’aula steam i el menjador
escolar, Projecte TIC TAC.
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A fi de comprendre les assignacions destinades a cada projecte prenen la paraula
els diferents representants de cada comissió per explicar quins són els objectius;

PROJECTE FONS SOCIAL (Oriol Riera)
Aquest  any  per  fi  es  posa  en marxa el  fons social  per  a  famílies  en  situació
vulnerable; aquest primer trimestre s’ha obert el període per sol·licitar l’ajut del
fons de l’AFA. El procés és totalment anònim però cal destacar que han estat un
total de 7 sol·licituds i 7 acceptacions, i que per tant, 7 alumnes de l’escola  es
beneficiaran d’un ajut econòmic per cobrir un percentatge dels costos de sortides
com venen a ser les excursions, teatres, colònies, etc. Tot amb la finalitat sempre
d’aconseguir  una  escola  més  inclusiva  i  evitar  que  les  diferències  de  situació
familiar entre l’alumnat no prengui tanta presència.

Isac Gelabert intervé i proposa;
«Seria  bo  presentar  totes  aquestes  despeses  destinades  sempre  a  fons  social  a

l’Ajuntament de Sant Julià, així pogués prendre consciència del que representa , a fi que

sovint es rebutgen altres peticions al·legant que ja tenim la subvenció anual de l’AFA (de

3.600€). Aquesta subvenció no ho cobreix tot, ni és tampoc exclusiva per a fins socials,

simplement fer-los saber quins imports representa la suma de totes les ajudes que l’AFA

proporciona.»

PROJECTE PATI (Íngrid Currubí)
La comissió pati té un equip molt proactiu i ha posat fil a l’agulla, la direcció de
l’escola també mostra molt bona disposició i és per això que que ja s’han realitzat
algunes trobades fructíferes per arrancar per fi el projecte pati. Els passos per
aconseguir remodelar i redissenyar el pati de l’escola seran els següents:
1. Diagnosi; Estudi del pati actual, on es té en compte alumnes, pares i mestres, i
acompanyats  per  un  assessorament  extern  professional  especialitzat  en  la
transformació d’aquests espais escolars.
2.  Informe  Tècnic;  Propostes,  influència  de  la  situació  climàtica,  condicions
arquitectòniques i espaials, etc.
3. Projecte: Proposta Final de Reforma
4. Execució i sol·licitud d’ajuts econòmics i subvencions (A Educació, Ajuntament,
etc.)

PROJECTE BIBLIOTECA (Nadina Urgell)
El projecte biblioteca es reprèn després d’uns mesos d’aturada; sabent de segur
que aquest espai  seguirà sent la  biblioteca oficial  de l’escola  i  que és un part
essencial per al creixement i educació dels alumnes, en breu es passarà a l’acció:
La reforma: inclou terra de parquet, mobiliari adequat, coixins, redistribució dels
espais, àmbits... i llibres nous, per suposat!
El projecte pedagògic: la biblioteca no és només un indret i uns elements sinó que
també  es  treballa  per  proporcionar  laboratoris  de  lectura,  activitats  vàries  i
l’assessorament expert de bibliotecaris i especialistes del món lector.



AULA STEAM (Jordi Solà parla en nom de Dani Blasi, no present)
L’aula STEAM també va quedar aturada en vista dels efectes del tancament del
Roser, tan sols es va executar una part del pressupost designat per la compra de
robots. Actualment el projecte es reprèn amnb l’objectiu de completar l’aula tal i
com hauria  de  ser;  mobiliari  STEAM,  més  robots,  terre,  sostre,  adequació  de
l’espai i equipament, etc.

4.     VOTACIÓ del BALANÇ 2022

Un cop explicat l’estat de comptes 2022 de l’AFA Bellpuig es procedeix a la votació
presencial a mà alçada:

Aproves el Balanç 2022 de l’AFA Bellpuig?
Vots a favor: 15
Vots en contra: 0
Abstencions: 0

Resultat: APROVACIÓ del Balanç del 2022 per 15 vots a favor i 0 vots en contra. 

5.     VOTACIÓ del PRESSUPOST 2023

Un cop explicada la proposta del pressupost per a l’any 2023 de l’AFA Bellpuig es
procedeix a la votació presencial a mà alçada:

Aproves el Pressupost 2023 de l’AFA Bellpuig?
Vots a favor: 15
Vots en contra: 0
Abstencions: 0

Resultat: APROVACIÓ del pressupost 2023 per 15 vots a favor i 0 vots en contra. 



6.    Precs i preguntes: Torn  obert de paraula

Mercè Olivé pren la paraula, responsable de la comissió de festes, aprofita per
explicar una mica les previsions i novetats del 2023;
1.  La Rua de Carnaval que tindrà lloc aquest divendres es celebrarà per primera
vegada  conjuntament  amb el  Col·legi  el  Roser  i  la  Patuleia,  fet  que  ha estat
possible  gràcies  a  l’avinentesa  de  les  AFAs  vigents.  Molt  contents  d’aquesta
incorporació, el traçat també serà modificat i el punt final de trobada es trasllada
al  pavelló  del  poble  on  hi  haurà  cabuda  per  a  tots  els  assistens,  alumnat,
professors i famíles!
2. La Xocolatada Solidària a favor dels nens amb càncer de l’Hospital Sant Joan de
Déu pren forma i provablement es celebri d’aquí a poques setmanes, en horari,
espai i  dia per definir encara, però es tracta d’un acte solidari nou on escola i
famílies prenen part, s’està acabant de perfilar.
3. Setmana de Sant Jordi: es proposa recuperar els tallers col·laboratius que ja
s’havien fet anteriorment, on els participants convidats eren els avis dels alumnes
de l’escola, està en previsió.
4. Es comença a pensar quina pot ser la festa de l’AFA d’aquest any, després
d’haver superat totes les restriccions COVID-19, a fi  de recuperar l’anomenada
Festa de la Primavera. Aquesta festa és un dia de celebració i trobada oberta a
tots els associats de l’AFA, generalment s’organitza una caminada conjunta, una
gimcana, una bicicleta etc i  un berenar o esmorzar  en colla en un espai verd
natural de la població i se sol celebrar durant un dia del cap de setmana del tercer
trimestre.  Properament  es  farà  una  proposta  per  reprendre  el  contacte  i  la
celebració d’aquesta festivitat.
5. Festa Fi de curs. L’AFA també pren part per ajudar a preparar la festa de final
de curs, així que la predisposició de la comissió és de compromís total.

Ferran Serramià, comissió de menjador pren la paraula i fa una breu explicació de
la situació al menjador de l’escola:
En primer lloc uns dies enrere 3 membres de l’AFA van poder viure l’experiència
«AFA al dinar», dinant juntament amb tot l’alumnat d’un dia qualsevol de classe.
En aquest entorn que és on cada dia s’alimenta i educa els nostres fills és el que a
vegades més desconeixem, per això la comissió va prendre part i va fer una sèrie
d’anotacions a fi de millorar la qualitat d’aquesta estona a l’escola:
1. Informe sobre l’experiència de l’AFA al dinar
2. Mancances detectades: tractament acústic de la sala de menjador (sostre) és
necessari, reordenació de l’espai i endreça de mobiliari en desús.
3. Queixes de les famílies a ser solucionades: possibilitat de repetir, racionatge de
fruita pels petits, possibilitat del programa «jo em serveixo», protocol innexistent
del monitoratge.
En paral·lel, el projecte «Mengem d’Aquí» que es va intentar iniciar el curs 21-22
va quedar aturat per part de l’escola. Per ara ja es veurà si tard o d’hora s’intenta
poder-los engrescar de nou i provar d’entrar definitivament en el projecte, doncs
ofereix una millor qualitat per al menjador i la possibilitat de rebre productes de
proximitat amb més facilitat promovent també, una alimentació sana, saludable i
sostenible.



7.     Tancament de la sessió

A les 21.00h la presidenta de l’AFA agraeix l’assistència a totes les famílies i
dona per tancada l’Assemblea General Ordinària. 

Llistat de persones assistents
a l’Assemblea General

del 14/2/2023

Seguidament es presenta el llistat de persones que han assistit presencialment
a l’Assemblea :

� Glòria Gómez
� Cristina Font
� Anna Gol
� Amèlia Martínez
� Isabel Vallejo
� Íngrid Currubí
� Sílvia Amblàs
� Mireia Alzina
� Isaac Gelabert
� Miqui Comerma
� Ferran Serramià
� Sílvia Alcalà
� Oriol Riera
� Mercè Olivé
� Nadina Urgell
� Cristina Bech
� Jordi Solà

El total d’assistents són 17, no obstant a l’hora de les votacions 2 dels associats ja havien
sortit de l’Assemblea , per tant el total d’associats en el procés de votació era de 15.


